



Antonio Vigo Pérez

Spanien/Spain

Geboren 1972 in Madrid, Spanien. 1991–1993 Bildhauerstudium an der Kunsthochschule Madrid, Spanien. 1998 Diplom an der Universidad Computense de Madrid. 1992 assistierte Vigo dem Bildhauer Manuel Berrocal bei seiner Monumentalskulptur La Manolona. Seitdem Workshops in den Werkstätten von Jose A. Lopez Herrador und Higinio Velasquez, Madrid. Seit 1997 Beteiligung an internationalen Ausstellungen und Symposien, unter anderen: Rigoberta Menchu, Kulturzentrum, Madrid; Fernandez de los Rios, Kulturzentrum, Madrid. Der Künstler war mit Erika Ortiz, der Schwester von Letizia, Prinzessin von Asturien und Frau von Felipe, Prinz von Asturien und spanischer Thronfolger, verheiratet.

Born 1972 in Madrid, Spain. 1991–1993 studied sculpture at the Art Academy Madrid, Spain. 1998 degree from the Universidad Computense de Madrid. 1992 Vigo assisted the sculptor Manuel Berrocal in his monumental piece La Manolona. Vigo has since continued to work in the Madrid-based workshops of Jose A. Lopez Herrador and Higinio Velasquez. Since 1997 involvement in international exhibitions and symposia, included: Rigoberta Menchu, Cultural Center, Madrid; Fernandez de los Rios, Cultural Center, Madrid. The artist was married to Erika Ortiz, the sister of Letizia, Princess of Asturias and the wife of Prince Felipe, Prince of Asturias, the heir to the Spanish throne.



Tres milenios (drei Jahrtausende), 2001, Granit, 3-teilig, H: 275 cm
Three millenniums, 2001, granite, 3 parts, h: 275 cm